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恰克卡車歷險記 DVD 

The Adventures of Chuck and Friends-Big Air Dare 

【產品規格】 

規    格：DVD5 單片 

片    長：44 分鐘 

級    數：普遍級 

產    編：WD-10035 

條    碼：4719864167373 

音    效：DOLBY DIGITAL 2.0 

字    幕：中文(繁)/英文 

發    音：中文/英文 

螢 幕 比：16X9 

 

 

 

 

 

 

【內容介紹】 

美國「孩之寶」經典熱門卡通 

可選中文配音 

轉動鑰匙、踩動油門、發揮無窮想像力，與恰克一起出發吧！ 

恰克小卡車是一個聰明、又愛冒險的夢想家，他對於他會的特技秀感到非常驕傲。恰克有幾

個超級好朋友，拖吊車靈巧、消防車布布，還有吉普車大腳，平常他們最愛在卡車旅館裡玩

耍、練習特技。這天來了一位新訪客特技車小翻，小翻會各式各樣酷炫的特技，讓大家非常

羨慕，但是恰克覺得自己也能像小翻一樣厲害，於是恰克邀請小翻與他展開一段精彩刺激、

充滿挑戰的特技比賽！ 

CHUCK THE DUMP TRUCK and FLIP THE RACE TRUCK meet for the first time in this full-length 

movie. Each truck has his special talents: Chuck is great at lifting and building 

and Flip can race fast and do incredible stunts. When competition sparks, the trucks 
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challenge each other to a contest. Chuck creates a stunt course and tries to do better 

tricks, and Flip builds a tall tower and tries to climb higher than Chuck. In the 

end, the trucks learn a valuable lesson: they need each other to succeed. Will the 

trucks become friends? Find out in this action-packed adventure! 

※歡迎上南強 YouTube 頻道觀看預告或是上南強 Facebook 粉絲團分享你的觀看心得！※ 

YouTube 頻道：http://www.youtube.com/user/WellgoTaiwan 

Facebook 粉絲團：http://www.facebook.com/wellgotaiwan 


